
Referat fra bestyrelsesmøde i Nejede-Møllehøj Vandværk 03-11-2016  

Deltagere: Steen Bendix, Cristian Bojer og Carlo Medici 

 

1. Hvad gør vi nu uden formand 
2. Hvordan får vi styr på regnskabet 
3. Hvordan kommer vi videre med Willys punkter 
4. Vandværkshaven 
5. Eventuelt 

 

Ad. 1: Steen Bendix overtager formandsposten indtil næste generalforsamling. 

Vi konstaterer at vi er 3 bestyrelsesmedlemmer tilstede og så er bestyrelsen beslutningsdygtig.  

Jens-Ole Mathiesen vil gerne nu indtræde i bestyrelsen. 

Ad. 2: Steen Bendix henter regnskab hos Steen Bundgaard og tjekker hvor vi står i forhold til Ullerød 
Vandværk og regnskab. Vi vil foreslå at Ullerød tjekker regnskabet for 2015 og ordner hele regnskabet for 
2016. Carlo og Steen snakker med Ullerød. 

Vi vil til næste generalforsamling foreslå Poul Erik Sandholt som kasserer. 

Christian snakker med Arbejdernes Landsbank om overflytning af vores aktiviteter. 

Vi skal have afklaret med Steen Bundgaard hvordan det ser ud med en ny VVS til vandværket. 

Ad. 3: Hvis Steen Bundgaard ikke har svaret på spørgsmålene, går Steen Bendix og Carlo over og snakker 
med Willy lørdag eller søndag. Vi vil gennemgå Willys spørgsmål, bilag, regnskab og protokollen. 

Ad. 4: Forslag til vandhaven afgøres efter indsendte forslag far andelshavere og bestyrelsen til 
generalforsamlingen. 

Ad. 4: Der var ikke noget under eventuelt. 


